

Title (en)  
Wheel gliding sport device.

Title (de)  
Auf Rädern gleitendes Sportgerät.

Title (fr)  
Dispositif à caractère sportif glissant sur roues.

Publication  
**EP 0329534 A2 19890823 (FR)**

Application  
**EP 89400376 A 19890209**

Priority  
FR 8801677 A 19880212

Abstract (en)  
The invention concerns a sports device. It comprises a wheel (2) of which an outer peripheral surface constitutes a first unit for rolling on a ground or hard surface and whose inner peripheral surface constitutes a rolling track for a second rolling unit (3) of a support (1) capable of supporting a user's foot, and means of connecting the wheel (2) to the user's body allowing the wheel to be kept perpendicular to the ground without hindering its rotation. <IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention concerne un dispositif à caractère sportif. Il comporte une roue (2) dont une surface périphérique externe constitue un premier organe de roulement sur un sol ou sur une surface dure et dont une surface périphérique interne constitue chemin de roulement pour un second organe de roulement (3) d'un support (1) propre à supporter un pied d'un utilisateur, et des moyens de liaison de la roue (2) au corps de l'utilisateur permettant de la maintenir perpendiculairement au sol sans entraver sa rotation.

IPC 1-7  
**A63B 69/18**

IPC 8 full level  
**A63C 17/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63C 17/08** (2013.01)

Cited by  
WO9531261A1; WO2005082475A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0329534 A2 19890823; EP 0329534 A3 19891004**; FR 2627099 A1 19890818

DOCDB simple family (application)  
**EP 89400376 A 19890209**; FR 8801677 A 19880212